

Question / answer # 6 for solicitation # **5000037381**

ENG - Under Section 1.2.1: Mandatory Technical Criteria (Page 14 of 30), the contractor is required to provide “a description (including samples) of two (2) projects or studies completed within the last 5 years of written work authored (authorship must be verifiable) by the firm”, where the description must include the name and contact information of references.

The following criterion also requires the “names and coordinates of two references (emphasis added) who can be contacted to provide information on similar work or other work done for the private or public sector.”

Question # 6: Can the two references provided for the project or study examples be used to satisfy the final criterion for two references, or do we need to provide four references in total for this proposal (one for each project sample provided, and two additional references?)

Answer # 6: The two references provided for the project or study examples can be used to satisfy the final criterion for two references.

FR – Sous la section 1.2.1: Critère Obligatoire, L’entrepreneur doit fournir une description (y compris des échantillons) de deux (2) projets ou études réalisés au cours des cinq dernières années de travaux écrits, rédigés par l’entreprise (la paternité de la publication doit être vérifiable), impliquant la communication de renseignements scientifiques ou techniques à un grand public non spécialisé.

- Ce critère doit comprendre le Nom et coordonnées des références pouvant témoigner de travaux similaires ou d’autres travaux effectués pour le secteur privé ou public.

Question # 6 : Les deux références fournies pour le projet ou les exemples d'étude peuvent-elles être utilisées pour satisfaire au critère final pour deux références ou devons-nous fournir quatre références au total pour cette proposition (une pour chaque échantillon de projet fourni et deux références supplémentaires?)

Réponse # 6 : Les deux références fournies pour le projet ou les exemples d'étude peuvent être utilisées pour satisfaire le critère final pour deux références.